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alisation of investment (with annexes). Lima, 21 November 2008 

Entry into force:  10 December 2009 by notification, in accordance with article 29  
Authentic texts:  English, Japanese and Spanish 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Japan, 2 February 2012 
Only the authentic English, Japanese and Spanish texts of the Agreement with a translation into French are published 

herein. The content of the Annexes I-IV is not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General As-
sembly Regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publica-
tion practice of the Secretariat. 
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Accord entre le Japon et la République du Pérou pour la promotion, la protection et la libé-
ralisation des investissements (avec annexes). Lima, 21 novembre 2008 

Entrée en vigueur :  10 décembre 2009 par notification, conformément à l'article 29  
Textes authentiques :  anglais, japonais et espagnol 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Japon, 2 février 2012 
Seuls les textes authentiques anglais, japonais et espagnol de l'Accord et leur traduction en français sont publiés ici. Le 

contenu des Annexes I-IV n'est pas publié ici, conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l'article 12, du 
règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel 
qu'amendé, et à la pratique du Secrétariat dans le domaine des publications. 
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